
Nu har höstens diskussionsforum ”Fika och 

Snacka” kört igång på tisdagsförmiddagar.  

Olika ämnen behandlas och första tisdagen såg vi 

tillbaka och mindes alla konditorier som förr 

fanns i Bodafors.  

Men med alla snacksaliga PRO-are så glider ämnet 

ofta in på annat, såsom t.ex hur modet var förr. 
  



 


